

You can read completely article in the russian historic-archival magazine “The Herald of an Archivist”



The subscription to electronic and printing versions of magazine in the far abroad countries can be issued through agency “East View Information Services, inc.”: www.eastview.com ,
sales@mosinfo.ru

117149, 6 (k.3) Azovskaya st., Moscow, Russia

Tel. 8(495) 318 0937; 8 (495) 777 6557

Subscription index to printing version of magazine “The Herald of an Archivist” in Russia: 32337 (for year, 4 issues), 48655 (for half year, 2 issues), catalogue “Newspapers. Magazines” (section “History. Philology” of Agency “Rospechat”

indexes in Catalogue “Press of Russia”: 88625 (for year, 4 issues), 88606 (for half year, 2 issues)

online subscription on <http://elibrary.ru> (ООО “Scientific e-library”)

ISSN 2073 – 0101

“The Herald of an Archivist” coming out once in 3 months; volume – 20 quires, 320 p. The magazine exists since 1991. Official sites www.vestarchive.ru, arhivemagazine.com

The author's materials issued according to requirements (www.vestarchive.ru) are accepting on an e-mail: info@vestarchive.ru

Now in edition the catalogue of partners of magazine is formed, we offer you an exchange of banners (coordinates of the editor-moderator of a site - Borisov Vladimir, spiratovsites@mail.ru)

Magazine edition invites to cooperation and asks to extend the given circular for subscription registration to the interested organizations – to archives, libraries, high schools, schools, museums, administrative bodies, state and to private enterprises.

Полностью материал публикуется в российском историко-архивоведческом журнале ВЕСТНИК АРХИВИСТА

Подписку на электронные и печатные версии журнала в странах дальнего зарубежья можно оформить через агентство «Ист Вью Информэйшн Сервисез, инк»: www.eastview.com

sales@mosinfo.ru

117149 Москва, Азовская ул., д. 6, корп. 3; тел.: 8(495) 318 0937; 8 (495) 777 6557

Подписные индексы печатной версии журнала ВЕСТНИК АРХИВИСТА в России: 32337 (годовой) и 48655 (на полугодие) по Каталогу «ГАЗЕТЫ. ЖУРНАЛЫ» (раздел «История. Филология») Агентства «Роспечать»;

индексы по Каталогу ПРЕССА РОССИИ: 88625 (годовой); 88606 (полугодовой)

Подписка в режиме online ООО «Научная электронная библиотека»: <http://elibrary.ru>

Subscribe

Written by Editors
Friday, 06 August 2010 11:49

ISSN 2073 – 0101

«Вестник архивиста» выходит один раз в 3 месяца; объем – 20 п.л., 320 стр. издается с 1991 г. Сайты журнала www.vestarchive.ru, arhivemagazine.com

Авторские материалы, оформленные в соответствии с требованиями (www.vestarchive.ru) принимаются

по E-mail: info@vestarchive.ru

В настоящее время в редакции формируется КАТАЛОГ ПАРТНЕРОВ журнала, предлагаем Вам обмен баннерами (координаты редактора-модератора сайта - Борисов Владимир spiratovsites@mail.ru)

Редакция журнала приглашает к сотрудничеству и просит распространить данное информационное письмо для оформления подписки заинтересованным организациям – архивам, библиотекам, вузам, школам, музеям, административным органам, государственным и частным предприятиям